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Tid: 16.00-18.00 

Plats: Sjöfartssalen Rådhuset 

Närvarande 
Alva Limbäck, Chalmers studentkår  

Samuel Martinsson, Chalmers studentkår  

Siri Larsson, Göta studentkår  

Melker Wargbaner, Göteborgs förenade studentkårer (GFS)  

Viktor Sjödahl, Göteborgs förenade studentkårer (GFS) 

Bahram Fendi, Sahlgrenska akademins studentkår, SAKS 

Stella Donning, Handelshögskolans studentkår  

Miriam Ståhlgren, Konstkåren  

Moa Abelsson Larsegård, Göteborgs Scen & kulturkår 

Julia Crona (L) 

Gustav Öberg (S)  

Thomas Larsson (MP)  

John Edström (V) 

Elisabeth Ericson, Chalmers tekniska högskola 

Johan Häggman, Göteborgs Universitet 

Per Haglund, Göteborgs Universitet 

 

Ej närvarande: 

Birgitta Bergerlind, Göteborg & Co 

Daniel Perlkvist (SD) 

Alexandra Stenlund (C) 

Mattias Arvidsson (D)  

Kalle Bäck (KD) 

Love Josefsson (M)  

Övriga närvarande 

Nina Bergman Stadsledningskontoret 

Joacim Englund Stadsledningskontoret  

Magnus Eriksson Stadsledningskontoret 

Linda Hovtun Stadsledningskontoret 

Katja Knuutinen Stadsledningskontoret 

Justeringsdag: 2024-12-05 
Sekreterare:  

Katja Knuutinen 

 

 

Justerare: 

 

 

Gustav Öberg (S)  Melker Wargbaner (GFS) 
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1. Mötets öppnande 

Ordförande Gustav Öberg hälsar alla välkomna och öppnar mötet 

 

2. Val av justeringsperson 

Melker Wargbaner väljs till justeringsperson 

 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställs med tillägget att flytta punkten om beslut av 

verksamhetsplan till sista punkten 

 

4. Föregående protokoll 

Inga synpunkter på föregående protokoll som läggs till handlingarna.  

 

5. Information och dialog kring det gemensamma arbetet med studentstaden 

Göteborg samt utredning av förutsättningarna att inrätta en 

studentstadskoordinator.  

Magnus Eriksson, planeringsledare på stadsledningskontoret presenterar 

bakgrunden och nuläget för arbetet. Ett år sedan ärendet var uppe i Studentforum. 

Uppdraget kommer efter en motion, 2023-02-23 från Jessica Blixt (D) och Martin 

Wannholt (D). 

 

 2023-06-19 togs följande beslut i Kommunfullmäktige:  

1. Kommunstyrelsen får i uppdrag att i samverkan med stadens studentkårer, 

lärosäten och näringsliv ta fram en studentstadsstrategi för att göra Göteborg till en 

attraktivare studentstad med mål om att Göteborg ska bli Årets Studentstad 2026.  

2. Kommunstyrelsen får i uppdrag att utreda förutsättningarna för att inrätta en 

studentstadskoordinator.  

Magnus redogör för uppdraget studentstadsstrategi och årets studentstad. Arbetet 

bedrivs i samverkan mellan flera parter. En mindre referensgrupp bestående av 

stadsledningskontoret, Göteborgs Förenade studentkårer och Akademiska Hus, har 

utsetts. Viktiga avstämningsgrupper under arbetes gång har varit t.ex. 

Studentforum, GR-näringslivsansvariga, GBG 7000+, koordineringsgrupp för 

avsiktsförklaring. 

Tidsplanen är att ärendet går upp till kommunstyrelsen i januari 2025 och 

kommunfullmäktige under våren 2025. 

Gemensamt föreslagna fokusområden för att stärka Göteborgs identitet och roll 

som studentstad:  

1. Mottagande av nya studenter 

2. Tillgång till bostäder för studenter 

3. Studenters hälsa och trygghet 

4. Fortsatt utvecklat studentinflytande 
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5. En stadskärna med studentrelaterade aktiviteter och närvaro 

6. Examensarbete, praktik och arbete under utbildningen 

7. Studenter möter näringsliv 

8. Studentdestinationen Göteborg 

 

 

Fortsatt arbete utifrån studentstadsstrategins fokusområden: 

• Studentstadsstrategin är framtagen av Göteborgs Stad i samverkan med 

studentkårer, Chalmers respektive Göteborgs universitet, 

studentbostadsaktörer m.fl. och våra gemensamt framtagna fokusområden 

anger riktning och prioriterade områden vi tillsammans tycker krävs för att 

vara en bra studentstad.  

• Ingen av parterna har mandat att styra vad någon av de andra gör  

• Varje part har sitt mandat och sina förutsättningar för att verka i 

studentstadsstrategins riktning och fokusområden  

• Tillsammans ser vi att samverkan är en nyckelfaktor även i förverkligandet 

av studentstadsstrategin och för att Göteborg ska vara en bra studentstad 

 

Joacim Englund och Nina Bergman, planeringsledare på stadsledningskontoret 

berättar om arbetet med uppdraget studentstadskoordinator, som också kräver 

samordning. Flera av stadens styrande dokument har kopplingar till de föreslagna 

fokusområdena, tex näringslivsstrategiska programmet och 

bostadsförsörjningsplan. 

Det har varit viktigt att bygga vidare på de strukturer som redan finns mellan stad, 

lärosäten och studentkårer. Tex avsiktsförklaring och studentforum. Målet har varit 

att skapa en helhetsbild, främja samverkan både internt i staden och med externa 

parter. 

Kommunstyrelsen föreslås få ett samordningsansvar: 

• bygga på befintliga strukturer  

Avsiktsförklaring, Studentforum samt övergripande ansvar för samordning och 

uppföljning av flera styrande dokument med bäring på studentstad Göteborg.  

• Ett tydliggjort uppdrag till kommunstyrelsen, snarare än tjänst som 

koordinator  

-Arbetet med Göteborg som studentstad ingår idag i ett antal funktioner  

-Behovet är snarare att tydliggöra och samordna dessa än att inrätta ny tjänst 

-Avsiktsförklaring, studentforum och olika samordningsansvar drivs idag i 

parallella processer, vilka bättre behöver haka i varandra  

-Robust organisation 

 

Reflektioner från Studentforum: 

• Görs någon analys över vilka arbeten vi jobbar bra med eller behöver förstärka? 
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• Lyft kvalitén på våra lärosäten. Att vi är en storstad, med nöjen, fritidsintressen och 

möjligheter utöver studentlivet. I Göteborg kan du vara en Göteborgare, inte bara 

vara en student. 

• Det är svårt att slå mindre studentstäder när det kommer till bostäder.  

• Fysisk trygghet också viktigt 

• Vilken roll ska styrdokumenten ha? 

• Hur fungerar det om kommunstyrelsen har samordningsfunktionen?  Kommer det 

att finns en kontakt in? I dagsläget finns olika personer som jobbar med frågorna. 

Det ska vara enkelt att hitta in. 

• Delat ansvar kan bli otydligt. Att man tappar drivningsansvaret. 

• Studentforum är ett viktigt forum, att det inte blir en fråga som hamnar mellan 

studentforum och en koordinator. Studentforum är alltid en ingång till politiken. 

• Önskvärt med en koordinator som jobbar med frågorna på heltid. GFS har tex 

redan bra nätverk med personer på olika förvaltningar. 

 

Uppdraget kommer att gå upp som ett gemensamt ärende med flera beslutssatser. 

Till kommunstyrelsen i januari 2025 och kommunfullmäktige under våren 2025. 

Studentforum antecknar presentationen och den efterföljande diskussionen 

6. Beslut om budget  

Viktor Sjödahl berättar att GFS i samverkan med Akademiska Hus och Handels 

Consulting ska ta fram en rapport om studenters ekonomiska påverkan på sin 

studieort. GFS önskar finansiering av studentforum för främst spridningen av 

enkäten, utformningen av enkätfrågorna och annat stöd i arbetet i framtagningen av 

rapporten. GFS ansöker om finansiering 30 tkr från Studentforum. 

 

Beslut: Studentforum beslutar att finansiera 30 tkr till GFS för del av rapport om 

studenters ekonomi 

 

7. Gruppdiskussion om önskvärd statistik 

Diskussion i grupper om vilken statistik kopplat till studenter är relevant och 

viktig. Som blir mätbar och kan mäta följas upp årligen i Studentforum. 

Anteckningarna från grupperna tas med till kommande beredningsgrupp för fortsatt 

arbete.  

 

8. Beslut om verksamhetsplan 2024–2025  

 

Beslut: Studentforum beslutar att anta verksamhetsplan ht 2024-vt 2025 

 

9. Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

 

10. Mötets avslutande 

Gustav Öberg tackar för visat intresse och avslutar mötet 


